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Included in the box : 4x aluminium end fittings, 4x 7-1/2" bolts & 4x lock nuts. 

 

Warning :  Must be installed on QPF-500 floating dock sections equipped with 

connector hinges #22041. 

 Once the nuts installed underneath will have reach the bottom 

plates, do not tight them more than one quarter of a turn.  If you tight 

too much, they will be hard to loosen in autumn or if you wish to 

modify your dock configuration. 

 After the installation, be sure to tighten securely the Allen screws, 

already inserted into the leg holders and check them periodically. 

 

The flex-free fusion connectors have been designed to fit on Multinautic® 's Aluminium Hybrid 
Floating Docks. The fusion connector prevents the dock from bending, creating a solid deck 
to enjoy, even under wavy conditions! 

 

    
    
    
    
    
    
    
    
    
    

Stabilisateurs de jointsStabilisateurs de jointsStabilisateurs de jointsStabilisateurs de joints    (# 22040)(# 22040)(# 22040)(# 22040)    
    

Inclus dans la boîte : 4 embouts en aluminium, 4 boulons 7-1/2po., 4 écrous de 

blocage. 

 

Attention :  Doivent être installés sur des sections de quais flottants  

 QPF-500 équipés de pentures (ou joints de quai) no.22041.  

 Une fois les écrous appuyés sur la surface du dessous, ne pas serrer 

plus d'un quart de tour.  Si vous serrez trop, ils seront difficiles à 

défaire à l'automne ou si vous modifiez votre configuration. 

 Après l'installation, assurez-vous de bien serrer les vis Allen déjà 

placées dans les serre-pieux et vérifiez celles-ci périodiquement. 

 
Les stabilisateurs de joints ont été conçus pour les Quais flottants Hybrides de Multinautic ®.  
Ils ont pour fonction d'empêcher les joints de quais (ou pentures) de plier et assurent la 
stabilité des sections pour former une plate-forme flottante dont vous pourrez apprécier la 

stabilité même sous l'effet des vagues. 


